



WSZYSTKO ZACZYNA SIĘ
OD ZIARNA



Najlepsze tradycje *Palmos*
– wódka na apetyt i trawienie

Żołądkówka – Wódka Czysta

Żołądkówka Wódka Czysta to produkt wywodzący się z rodziny żołądkówek smakowych. Trunek łączy w sobie zalety żołądkówki klasycznej oraz żołądkówki wzbogaconej miętą. Znakomicie sprawdza się jako aperitif – poprawia apetyt, oraz digestif – wspomaga trawienie. Żołądkówka Wódka Czysta produkowana jest ze spirytusu luksusowego zbożowego, poddanego wielokrotnej destylacji dzięki czemu ma wyjątkowo gładki i delikatny smak.

Produkcja Żołądkówki nawiązuje do najlepszych tradycji Łódzkiego Zakładu Przemysłu Spirytusowego *Palmos*. Żołądkówka to znak chroniony, który został przejęty w 2010 r. przez PHP Wiesław Wawrzyniak od Łódzkiego *Palmos*. Jest to symboliczny powrót do historii polskich spirytualiów. Tradycyjna butelka oraz klasyczny wzór etykiety przyciągają uwagę i podkreślają klasę i walory smakowe produktu.

Żołądkówka – Wódka Czysta Pure vodka.

EN

Żołądkówka Wódka Czysta is a product derived from the family of flavoured żołądkówki (bitter Polish herbal vodkas). The liquor combines advantages of classical żołądkówka and mint enriched żołądkówka. It is excellent as an aperitif – it improves appetite, and as a digestif – it helps digestion. Żołądkówka Wódka Czysta is produced from luxury grain spirit subject to multiple distillation, so it has an exceptionally smooth and delicate flavour.

Żołądkówka Wódka Czysta refers to the best traditions of Łódzki Zakład Przemysłu Spirytusowego *Pólmos*. Żołądkówka is a protected trademark, which was acquired in 2010 by PHP Wiesław Wawrzyniak from *Pólmos* Łódź.

Production of Żołądkówka is a symbolic return to the history of Polish spirits. A traditional bottle and classic label design attract attention and highlight the class and taste qualities of the product.

The best traditions of *Pólmos*
– appetite and digestion stimulating vodka.

Żołądkówka – Wódka Czysta Ein klarer Wodka.

DE

Żołądkówka Wódka Czysta ist ein Produkt aus der Familie der Geschmack-Magenbitter. Der Trunk verbindet die Vorteile vom klassischen und Pfefferminz – Żołądkówka. Als Aperitif und Digestif ausgezeichnet – er fördert den Appetit und die Verdauung. Żołądkówka Wódka Czysta wird aus Luxusgetreidespiritibus, der einer mehrfachen Destillation unterzogen wird, hergestellt, was ihm einen weichen und sanften Geschmack verleiht.

Die Żołądkówka-Herstellung blickt auf die besten Traditionen des Spirituosenherstellers Łódzki Zakład Przemysłu Spirytusowego *Pólmos* zurück. Żołądkówka ist eine geschützte Marke, im Jahre 2010 durch das Unternehmen PHP Wiesław Wawrzyniak von *Pólmos* Łódź übernommen.

Es ist eine symbolische Rückkehr zu den Traditionen der polnischen Spirituosen Geschichte.

Die traditionelle Flasche und das klassische Etiketten-Design ziehen die Aufmerksamkeit an und betonen die Klasse und die Geschmacksvorteile des Produktes.

Die besten Traditionen von *Pólmos*
– Wodka für einen besseren Appetit und eine bessere Verdauung



Żołądkówka Wódka Czysta 40%

POJEMNOŚĆ CAPACITY VOLUMEN	SZTUK W KARTONIE PIECES PER CARBOARD BOX STÜCK IM KARTON	KARTONÓW NA WARSTWIE CARBOARD BOXES PER LAYER KARTONS IN EINER SCHICHT	WARSTW NA PALECIE LAYERS PER PALLET SCHICHTEN AUF DER PALETTE	KARTONÓW NA PALECIE CARBOARD BOXES PER PALLET KARTONS AUF DER PALETTE	SZTUK NA PALECIE PIECES PER PALLET STÜCK AUF DER PALETTE
0,1 l	24	18	8	144	3456
0,2 l	20	14	6	84	1680
0,5 l	12	14	5	70	840